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Zápis z jednání krajské rady dne 7. 2. 2022
místo konání: online čas konání: 18:00–20:00
přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat):
Dagmar  Brabcová  –  Dáša  (předsedkyně),  Petr  Brabec  –  Juan  (místopředseda),  Vít Henych  –  Bobr
(místopředseda), Jakub Schejbal – Kiki (volený člen), Jan Petera – Slimák (Praha 2), František Topinka
(Praha 3), Jakub Dienstbier – Doktor (Praha 4), Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 5), Ondřej Buršík – Fido
(Praha 8, přítomen online), Jakub Hladík – Arny (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD, přítomen
online)
program: schválen dle zaslaného návrhu
předsedající: Dagmar Brabcová - Dáša zapisující: Anežka Henychová
termín příští rady: 7. 2. 2022
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1. Připomínky k zápisu, úkoly 
nejsou

2. Zimní přechod Brd
Na Kytínské louce byl stožár a možnost vhodit Brděnku do soutěže. Vyfocené Brděnky budou zveřejněny
na webu. Na přechodu Brd byla také natáčená reportáž České televize. Kiki je s redaktorem domluven
na další spolupráci ohledně zajímavých projektů. 
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Lazebník poznamenal,  že informace na krajském webu byly velmi šalamounské,  což nebudilo dobrý
dojem. Juan na to reagoval tím, že podoba textu na webu vychází z reakce ústředí na konání akce.
Termín příštího ročníku: 21. ledna 2023
Almanach přechodu Brd
Kiki by chtěl spolu s Nashvillem vydat publikaci o historii přechodu. Byla by publikací kraje Praha a vyšla
by k 55. ročníku, který bude za dva roky.
3. Pohřeb Hroznýše
Někteří členové rady se účastnili Hroznýšova pohřbu. Pohřeb byl velmi důstojný a sešly se i kondolence
od mnoha významných osobností,  např. prezidentky Slovenské republiky Zuzany Čaputové, na místě
přednesené slovenskou skautkou.  V organizaci pohřbu se velmi angažoval Minewakan. Čestnou stáž
zajistilo středisko Maják. Kraj Praha věnoval květinový koš.
4. Schválení úpravy rozpočtu 2022
Dáša přesunula některé prostředky z rezervy na mimořádné výdaje do jedné stávající a dvou nových
kapitol.  Na rozesílání  PF byla navýšena kapitola kancelář o 5000 Kč a vznikly dvě nové kapitoly 1)
Jubilanti - na rozesílání blahopřání, 2) návštěvy táborů a účast na kurzech a akcích. Ostatní zůstává beze
změn. Rozpočet je stále vyrovnaný a přiložen k zápisu. 

Usnesení 2022-7:
Krajská rada schvaluje upravený rozpočet pro rok 2022.
Návrh byl přijat. Pro: 9, Zdržel se: 1 – Praha 8, kvůli příliš opulentnímu Poděkování.

5. Registrace
Střediska mají odevzdáno. Okresy by měly registraci odevzdat do 14.2. a zaplatit příspěvky do 14. 3.
Výjimky, které by se měly schvalovat v kraji, jsou již schváleny.
6. Granty MHMP
Informace ze schůzky s p. Čutou
Uvažuje MHMP s navýšením finančních prostředků z důvodu nárůstu cen energií?
Kvůli nárůstu energií nelze navýšit přidělené finanční prostředky, muselo by se revokovat vyhlášení, což
je  nereálné. Jedině je možné v rámci  opatření  Ia využít  finanční  prostředky,  původně uvažované na
vybavení, na nárůst cen energií; do poznámky by se pak uvedlo, že z důvodu navýšení cen energií byly
původně uvažované prostředky na vybavení použity na uhrazení zvýšené ceny energií
Hlášenky tábora – 15 dní před prázdninami
Pokud bude na jednom místě více oddílů, s různou délkou pobytu a různou výší poplatků, bude se hlásit
na jedné hlášence jakoby víc  táborů;  do vyúčtování,  do excelovské tabulky,  se pak budou účtovat
poplatky jako tábor 1, tábor 2, tábor 3 atd.

• POZOR na vyšší poplatky za dítě (osobu) na 1 den než je limit ve vyhlášení!

• po odečtení dotace poplatek za tábor mimo Prahu nesmí přesáhnout 350,-- Kč na den

• po odečtení dotace poplatek za tábor mimo Prahu v době jarních nebo velikonočních prázdnin
550,-- Kč bez skipasu na den

• po odečtení dotace u příměstského tábora 300,-- Kč na den
Doprava  – je potřeba uvést dopravní  prostředek, jakým byla zajištěna přeprava osob, u cestovních
příkazů, jestli šlo o přepravu osob nebo materiálu
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Jednotlivé položky  – potřeba rozepisovat; nestačí jen např. nákup Tesco, nákup Bauhaus, materiál,
ostatní služby, vstupné, ale co konkrétně; v tomto případě, čím víc, tím líp, klidně využívejte poznámky;
dodatečné vysvětlování a opravy jsou pro všechny časově náročné
Nebylo by možné zmírnit podmínky čerpání dotace na akce kvůli covidovým opatřením, aby
se dala čerpat dotace i na jednodenní akce?
Stanovisko legislativního odboru MHMP: jednalo by se o neférovou soutěž; ne každý by mohl využít tyto
podmínky zpětně
7. Nová dotační vyhláška
Ústředí vydalo novou dotační vyhlášku. Významnou změnou je navýšení podpory rádcovských akcí ze
70 Kč/osoboden na 100 Kč/osoboden (patrně i pro online kurzy, pokud to pravidla MŠMT dovolí)). Další
výrazná změna je u financování akcí. Od roku 2022 nebude možní z kapitoly Dotace pro junácké kraje
čerpat podporu akcí jako v minulých létech. Naproti tomu je vyhlášena nová kapitola Dotace na podporu
akcí v krajích, kteou ovšem nebude možné využít na běžné akce střediske nebo VOJ ale na podporu akcí
s podstatným regionálním významem. (Přesné stanovení, co musí splňovat taková akce a kdo to bude
posuzovat se ještě ladí).
Změny ústřední vyhlášky budou převedeny do krajské vyhlášky.
8. ZVaS
Začátek konání nižších kol je kvůli covidu posunutý z března na duben.  Ústředí nabízí online setkání pro
pořadatele základních kol 20. 2. 2022 od 17:30 a online setkání pro vedoucí  oddílů,  kteří připravují
oddíly  na  závody  27.  2.  2022  od  17:30.  Více  informací  se  nachází  ve  článku
https://zpravodajstvi.skaut.cz/clanek/chystame-se-na-zavody-vlcat-a-svetlusek-co-to-pro-nas-znamena.

Usnesení 2022-8:
Krajská rada schvaluje Dagmar Brabcovou (Dášu) jako velitele závodu a použití postupového
klíče č. 3.
Návrh byl přijat. Pro: 9, Hlasovalo: 9 

Dáša jmenuje Ondřeje Buršíka (Fida) hlavním rozhodčím.
9. Grilování/Poděkování
Proběhla diskuse o koncepci a místě. Jako místo se zdá být dobrá nová klubovna na Okrouhlíku. Dáša s
Juanem se tam během čtrnácti dnů půjdou podívat a rozhodnou, zda je to vhodné místo. O tom, zda je
vhodné předávat vyznamenání během grilování nepanovala shoda. Proto si Arny při přípravách nechá
možnost  vyznamenání  předat,  ale  definitivní  rozhodnutí  padne,  až  budeme  znát  místní  podmínky.
Děkovat se bude pouze drobným dárečkem (bez dekretů a podobně).
10. Thinking Day
WAGGGS každý rok k Thinking Day vydává tematicky zaměřený materiál. Letošní se zabývá globální
klimatickou krizí a genderovou rovností. Juanovi se materiál nelíbí a připadá mu kontroverzní. Nicméně,
doporučuje např. loňské nebo předloňské. Přesto nebo právě proto má Juan zájem dozvědět se, jak se
na to jednotlivá stediska dívají. Stejně tak by rád, kdyby se na PRJ doneslo, jak jednotlivá střediska a
oddíly Thinking Day prožívají. Mj třeba, jestli si ho připomínají „tradičně“ jen skautky nebo „moderně“
skauti i skautky bez rozdílu.
11. Různé
Bratr Ladislav Prášek - Kruťas, organizátor prvních zimních skautských přechodů Brd, zemřel náhle 23.
ledna. Čest jeho památce!
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Projekt VLK Ursus
Usnesení 2022-9:
Krajská rada schvaluje předložený projekt VLK Ursus a vedoucího akce Jana Izáka (Izzyho) 
a hospodáře akce Markétu Pelantovou (Nezmara).
Návrh byl přijat. Pro: 10, Hlasovalo: 10 

Památník 
Správa hřbitovů připravuje smlouvu. Prostor už je připraven.
12. Kolečko okresů
Praha 2 – Bude Trignis, který je první březnový víkend, už se naplnil dříve, než začal (i zaplaceno). Bude
v Arcibiskupském gymnáziu na náměstí Míru. Plánují ZVaS.
Praha 3 – Chystají  se na okresní setkání v dubnu, chtějí,  aby v rámci toho mohl  proběhnout ZVaS.
Registrace proběhla bez emocí a situace se zlepšila, a i když mají hodně výjimek, tak se řeší.
Praha 4 – Účastnili se přechodu Brd. Dělají Ventus, proběhl druhý víkend (honě lidí mělo covid). Teď
budou mít třetí víkend. Začínají předsněmové diskuse. Již nejsou největším okresem v Praze. Mají malý
nárůst v registraci. Intenzivně sledují udělené výjimky a intenzivně to řeší. 
Praha 5 – Proběhl rádcovskýc kurz. U účastníků zasáhl covid, ale i tak to bylo dobré. Most je pěkné
město.
Praha 6 – Čekají, kdy je čtyřka přeroste. Běží okresní večery pro rovery s velkou účastí. Připravují okresní
zdravotní doškolovací kurz. Letos se hodlají zaměřit na výjimky typu „7 let odmítáme do skautISu uvést
kontakty na naše činovníky.“
Praha 8 – Zrušili únorovou radu. Vánočky měla střediska narušená covidem. Jednomu středisku nevyšla
louka. Mají starosti se závody.
Praha 9 – Bez zástupce
Praha 10 – Mají se dobře, plánují ZVaS. 
KD – Bude letos pořádat lesní školu (pokud by někdo měl zájem se zúčastnit, ať se ozve Lazebníkovi).
Pořádající jednotka je hospodářská správa kmene dospělých. 

Zapsala: Anežka Henychová Schválil: Dagmar Brabcová
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